
Dywidenda oraz polityka wypłaty dywidendy 

 

Rada corocznie będzie podejmować decyzję w sprawie udzielenia rekomendacji Walnemu 

Zgromadzeniu co do zatwierdzenia wypłaty dywidendy, biorąc pod uwagę zyski oraz przepływy 

pieniężne wygenerowane przez Spółkę w danym roku, a także bieżące plany rozwoju Grupy oraz 

dostępne możliwości inwestycyjne.  

W okresie ostatnich pięciu lat, tj. 2012-2016, nie została ogłoszona wypłata dywidendy, ani też 

dywidenda nie była wypłacana. 


